
 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ 

Βουλευτής Πιερίας – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

Γραμματέας της Βουλής των Ελλήνων 

 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Προς:  

Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. ΣΚΥΛΑΚΑΚΗ Θεόδωρο 

Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης κ. ΠΑΠΑΣΤΕΡΓΙΟΥ Δημήτριο 

 

ΘΕΜΑ: «Εξυπηρέτηση των πολιτών της Πιερίας στα πλαίσια του προγράμματος 

‘‘Εξοικονομώ’’» 

 

Κύριοι Υπουργοί,  

Το πρόγραμμα ‘‘ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ’’ για την ενεργειακή αναβάθμιση κατοικιών δίνει τη 

δυνατότητα σε χιλιάδες πολίτες να υποβάλλουν αίτηση ένταξης και χρηματοδότησης από το 

πρόγραμμα. 

Αυτονόητη υποχρέωση της Πολιτείας είναι να διευκολύνει τους πολίτες στη συλλογή και 

υποβολή των απαραίτητων δικαιολογητικών. 

Στην περίπτωση όμως πολιτών από την Πιερία που επιθυμούν να υποβάλλουν αίτηση ένταξης 

στο πρόγραμμα ‘‘ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ’’ υπάρχει ένα σημαντικό εμπόδιο που οφείλεται στη μη 

ολοκλήρωση της ψηφιοποίησης του αρχείου του υποθηκοφυλακείου Κατερίνης , το οποίο 

εντάχθηκε στο Κτηματολόγιο. 

Το έργο της ψηφιοποίησης χρηματοδοτείται από το Ταμείο Ανάκαμψης και έχει ολοκληρωθεί 

κατά 50%, με δεδομένο ότι πρόκειται για εκατομμύρια σελίδες. 

Για την μη ολοκλήρωση της ψηφιοποίησης δεν ευθύνονται οι πολίτες και η διαδικασία αυτή 

βρίσκεται σε εξέλιξη σε όλη σχεδόν τη χώρα. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2874

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/1/2025



 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ 

Βουλευτής Πιερίας – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

Γραμματέας της Βουλής των Ελλήνων 

Το ζήτημα όμως , στην περίπτωση των πολιτών της Κατερίνης, έγκειται στο ότι ένα από τα 

δικαιολογητικά που ζητούνται για την ένταξη στο πρόγραμμα είναι το πιστοποιητικό 

μετεγγραφής από το πρώην υποθηκοφυλακείο Κατερίνης. 

Το πιστοποιητικό αυτό, λόγω του ότι δεν έχει ολοκληρωθεί η ψηφιοποίηση του αρχείου, δεν 

μπορεί να δοθεί εντός της προθεσμίας των 15 ημερών . 

Συνεπώς , στην περίπτωση αδυναμίας προσκόμισης του συγκεκριμένου πιστοποιητικού, η 

αίτηση ένταξης πολιτών της Πιερίας,  απορρίπτεται. 

Η Πολιτεία οφείλει να αντιμετωπίσει το συγκεκριμένο πρόβλημα , δίνοντας τη δυνατότητα 

στους πολίτες να προσκομίσουν το πιστοποιητικό όταν τους αποσταλεί ή να αναζητηθεί , σε 

δεύτερο χρόνο και αυτόματα, το συγκεκριμένο πιστοποιητικό από το Κτηματολόγιο. 

Κατόπιν των ανωτέρω 

Ερωτώνται οι Κύριοι Υπουργοί 

1.Εάν γνωρίζουν το πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί στην Πιερία με τη δυσκολία έκδοσης 

του συγκεκριμένου πιστοποιητικού και σε ποιες ενέργειες προτίθενται να προβούν για τη 

διευκόλυνση των πολιτών. 

 

24-1-2025  

Ο Ερωτών Βουλευτής 

Σπυρίδων Κουλκουδίνας 

Βουλευτής Πιερίας 

 




